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NOTULEN VAN DE ALGEMENE VERGADERING VAN AANDEELHOUDERS VAN LUCAS BOLS N.V. 
 
Gehouden op vrijdag 7 juli 2023, om 14.00 uur in de Hermitage, Amstel 51, Amsterdam 
 
Aanwezig namens Lucas Bols N.V. 
 
Raad van commissarissen   De heer D.R. Hooft Graafland (voorzitter) 

De heer R. Wisbrun (vicevoorzitter)  
Mevrouw A.L. Oldroyd 
Mevrouw M.P. Lauret 

     
Raad van bestuur    De heer H.L.M.P. van Doorne (CEO) 
      De heer F.J. Cocx (CFO) 
 
 
 
1. Opening 
 
De heer Hooft Graafland (voorzitter) opent de vergadering en heet de aandeelhouders en andere 
genodigden van harte welkom. De voorzitter introduceert de leden van de Raad van Commissarissen 
en de Raad van Bestuur. Mevrouw Oldroyd volgt deze vergadering via een Engelstalig script. Voorts is 
aanwezig mevrouw Charlotte Caris, adjunct-secretaris van de Vennootschap.  
 
De voorzitter constateert dat de vergadergerechtigden voor de vergadering zijn opgeroepen conform 
de wettelijke en statutaire vereiste en dat daarmee op de vergadering rechtsgeldige besluiten 
genomen kunnen worden ter zake van alle in de agenda opgenomen voorstellen.  
 
Het stemmen gebeurt mondeling. Op basis van het aantal tegenstemmen en onthoudingen zal worden 
aangegeven of een voorstel is aangenomen. De officiële stemmingsuitslag zal binnen 5 werkdagen op 
de website van Lucas Bols worden geplaatst. 
 
Bij de vergadering is ook aanwezig mevrouw Jacobina Brinkman van PricewaterhouseCoopers 
accountants. Mevrouw Jacobina Brinkman zal onder agendapunt 3.b een korte toelichting geven op 
de controlewerkzaamheden die zijn uitgevoerd ten aanzien van de jaarrekening 22/23 van Lucas Bols.  
 
Op de vergadering zijn 36 aandeelhouders aanwezig. Zij vertegenwoordigen in totaal 4.508.219 
aandelen. 71 aandeelhouders met in totaal 2.764.538 aandelen hebben hun stem schriftelijk 
uitgebracht. Dit betekent dat op de vergadering 7.272.757 aandelen vertegenwoordigd zijn, zijnde 
48.57% van het totaal uitstaande aandelen.  
 
2. Verslag van de Raad van Bestuur over het boekjaar 22/23 
 
De voorzitter geeft aan dat de onderneming na de ingrijpende COVID-19 periode een sterk herstel 
kende. Echter het afgelopen boekjaar was wederom zeer uitdagend als gevolg van de macro-
economische en geopolitieke omstandigheden zoals de oorlog in de Oekraïne en de daarmee gepaard 
gaande verstoring van de bevoorradingsketen, met name die van glas. Daarnaast leidde de hoge 
kosteninflatie tot druk op de bruto marge. Ondanks deze uitdagingen heeft de onderneming voor het 
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eerst sinds haar verzelfstandiging van Rémy Cointreau in 2006 de omzetgrens van EUR 100 miljoen 
gepasseerd.  
 

De voorzitter geeft het woord aan de heer Van Doorne die de algemene gang van zaken over het 
boekjaar 22/23 zal toelichten waarna de heer Cocx een toelichting zal geven op de financiële gang van 
zaken over datzelfde boekjaar.  
 
De presentaties van de heren Van Doorne en Cocx zijn op de website www.lucasbols.com geplaatst.  
 
De voorzitter geeft vervolgens de aanwezige aandeelhouders de gelegenheid tot het stellen van 
vragen.  
 
De heer Stevense (Stichting Rechtsbescherming Beleggers) stelt diverse vragen: 
 
Is het nodig is om in 110 landen actief te zijn of is het misschien verstandiger is om in minder landen 
te zitten en daar de omzet te verhogen? De heer Van Doorne licht toe dat de onderneming inderdaad 
actief is in 110 landen, maar dat het niet zo is dat elk land dezelfde prioriteit heeft. De onderneming 
werkt met merk-marktcombinaties, waarbij er per combinatie van een merk en een land met een 
winst- en verliesrekening gewerkt wordt. De onderneming kijkt per land zeer gefocust waar 
groeimogelijkheden zijn en ziet erop toe dat elke product- marktcombinatie bijdraagt aan de 
winstgevendheid van het bedrijf.  

Is de afboeking op jenever gedaan in verband met de afnemende belangstelling en kan de 
onderneming niet beter afscheid van dit product nemen? De heer Van Doorne geeft aan dat jenever 
nog steeds een belangrijke categorie is en dat het Lucas Bols een belangrijke onderhandelingspositie 
geeft in het geheel van de portefeuille. Daarnaast levert jenever nog steeds een bijdrage aan de winst. 
Omdat de waardering van de merken lager ligt dan ten tijde van de buy-out in 2006, heeft een non-
cash afboeking plaatsgevonden. 

Frank Cocx beantwoordt de laatste drie vragen van de heer Stevense en bevestigt dat de eventuele 
extra, prestatieafhankelijke betaling voor de acquisitie van Fluère (in ongeveer gelijke mate) over drie 
jaar is verdeeld.  

Voor wat betreft de joint ventures waarvan de heer Stevense vraagt of het niet veel handiger is om de 
activiteiten van de joint ventures in eigen hand te hebben antwoordt de heer Cocx dat de 
kerncompetentie van Lucas Bols het bouwen en het stimuleren van de verkopen van haar merken is. 
Extra focus op deze kernactiviteit was juist één van de redenen om het belang van 50% in Avandis af 
te stoten.  

De heer Cocx vervolgt met het beantwoorden van de vraag over het spel van de private labels bij 
jenever. De onderneming ziet dat de merkkracht en -voorkeur, juist bij de jonge jenevers, nog steeds 
heel belangrijk is. Daar zit merkloyaliteit en op een gegeven moment zullen ook de private labels hun 
prijzen moeten aanpassen, want de verhoging in de kostprijzen die Lucas Bols heeft gezien zal ook niet 
aan hen voorbij zijn gaan.  

De heer Rienks heeft drie vragen.  

De eerste vraag betreft hoe de onderneming met de prijsverhogingen de kostenverhogingen kan 
volgen. Wat zijn de mogelijkheden om de prijzen net zo hard op te voeren als de kostenstijgingen? De 
heer Van Doorne antwoordt dat de onderneming maatregelen heeft genomen en de prijzen heeft 
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verhoogd op vele terreinen, maar dat de inflatie van de kosten, m.n. op het gebied van glas, alcohol 
en een aantal andere componenten, in het afgelopen boekjaar extreem was. De vraag is in welke mate 
die extremiteit aanhoudt, waarbij de verwachting is dat er een normalisatie zal gaan plaatsvinden. 
Desalniettemin is er sprake van een volgende ronde van prijsverhogingen, welke stapsgewijs tot een 
verder verbetering van de marges van Lucas Bols moet leiden.  

De heer Rienks vraagt zich voorts af hoe het zit met de waardering van Avandis en of de verkoopprijs 
niet veel te laag was, mede gezien wat er enkele jaren geleden door Lucas Bols betaald is voor het 
aandeel dat Herman Jansen in Avandis had. De heer Cocx antwoordt dat de verkoop van Avandis een 
strategische keus is geweest. Refresco is gespecialiseerd in het ‘blenden & bottelen’ van dranken, daar 
waar de kernsterkte van Lucas Bols het opzetten, groeien en verkopen van merken is. De heer Cocx 
merkt daarnaast op dat het onjuist is dat er minder door Refresco betaald is dan wat Lucas Bols destijds 
aan Herman Jansen betaalde: het tegendeel is waar, er is aanzienlijk meer door Refresco betaald voor 
de aandelen Avandis (ca. € 5 miljoen voor 50%) dan dat Lucas Bols aan Herman Jansen betaalde (ca.  
€ 650k voor 16,67%). 

Als laatste vraagt de heer Rienks zich af of Nuvo niet beter één of twee jaar geleden voor minder had 
kunnen worden gekocht. De heer Van Doorne antwoordt dat de eerste mogelijkheid van de put/call 
optie uitoefening dit jaar was, er was geen eerdere mogelijkheid. 

De heer Stevense (Stichting Rechtsbescherming Beleggers) heeft nog een vraag inzake het glastekort 
in Amerika. In hoeverre heeft de onderneming zich hiertegen ingedekt? 

De heer Cocx geeft aan dat de tekorten niet alleen voor Lucas Bols gelden, maar ook voor andere 
marktparticipanten, en ook voor andere ingrediënten zoals bijvoorbeeld voor suiker. De onderneming 
is hier continu mee bezig is, en hanteert in dit soort gevallen een duidelijke ‘contingency planning’ 
waarbij zowel beschikbaarheid als prijs (die soms hand-in-hand gaan) in het oog worden gehouden.   

Hiermee wordt de behandeling van dit onderdeel van de agenda afgesloten.  
  
3.a Implementatie van het remuneratiebeleid in het boekjaar 22/23 (adviserend stempunt) 
 
De voorzitter geeft het woord aan de heer Wisbrun voor een korte toelichting op de remuneratie in 
het afgelopen boekjaar.   
 
Met ingang van het boekjaar 22/23 werd het vaste salarisniveau van de heer Van Doorne in lijn met 
de verhogingen voor alle medewerkers, verhoogd tot een bedrag van € 495.000 . Het vaste salaris van 
de heer Cocx werd verhoogd tot € 320.000 om dit vaste salaris na 2 jaar meer in lijn te brengen met 
dat van zijn voorganger. De leden van de Raad van Bestuur en alle andere medewerkers ontvingen 
daarnaast in het boekjaar een eenmalige uitkering van 2% van hun vaste salarisniveau voor 21/22. 
 
De prestatiedoelstellingen en doelstellingen voor de variabele beloning zijn aan het begin van het 
boekjaar 22/23 vastgesteld door de Raad van Commissarissen voor ieder van de twee bestuurders. 
 
De financiële doelstellingen (goed voor 50% van de totale doelstellingen voor de Raad van Bestuur) 
bestaande uit het behalen van vooraf vastgestelde netto omzet en operationele winst, zijn beide niet 
behaald, waardoor de bestuurders voor dit deel van de variabele beloning 0% kregen uitbetaald. 
 
De kwalitatieve en persoonlijke prestatiemaatstaven waren goed voor de andere 50% van de totale 
doelstellingen voor de Raad van het Bestuur.  
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Voor de CEO omvatten deze de groei van de Global Cocktail Brands (inclusief het bereiken van 
bepaalde omzetdoelstellingen met betrekking tot de Bols Ready-to-Enjoy Cocktails), verdere expansie 
van de Amerikaanse markt (inclusief Tequila Partida) en specifieke doelstellingen met betrekking tot 
de strategie van Lucas Bols als geheel, zoals de verkoop van Avandis en ESG-gerelateerde 
onderwerpen. De door de Raad van Commissarissen beoordeelde prestatie varieerde van 'behaald' tot 
'maximaal prestatieniveau', resulterend in een uitbetaling van 61,8% van de maximale mogelijkheid 
voor dit deel van de variabele beloning.  
Voor de CFO omvatten de kwalitatieve en persoonlijke prestatiemaatstaven de succesvolle integratie 
van Tequila Partida, de verwezenlijking van de prestatiedoelstellingen van Regional Liqueurs & Spirits 
en het bereiken van specifieke mijlpalen op strategische gebieden en projecten zoals ESG, de verkoop 
van Avandis, de overgang naar een nieuwe blending & botteling faciliteit in de VS en het ontwerp en 
de implementatie van een IT-governance framework. De door de Raad van Commissarissen 
beoordeelde prestatie varieerde van 'behaald' tot 'maximaal prestatieniveau', resulterend in een 
uitbetaling van 86,7% van de maximale mogelijkheid voor dit deel van de variabele beloning. 
 
Hierdoor bedroeg de totale variabele beloning voor 22/23 30,9% van de maximaal haalbare variabele 
beloning voor de heer Van Doorne en 43,3% voor de heer Cocx. 
 

De heer Wisbrun geeft het woord terug aan de voorzitter. 
 
Er zijn geen vragen over dit onderwerp. 
 
De voorzitter brengt het voorstel tot implementatie van het remuneratiebeleid in het boekjaar 22/23 in 
ter adviserende stemming. De voorzitter constateert dat het agendapunt met algemene stemmen is 
aangenomen met 7.056.498 stemmen voor het voorstel, 215 onthoudingen en 216.044 tegenstemmen. 
 
3.b  De vaststelling van de jaarrekening over het boekjaar 22/23 
 
De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Brinkman, partner van PriceWaterhouseCoopers. Zij geeft 
een toelichting op de controlewerkzaamheden met betrekking tot de jaarrekening. De 
accountantsverklaring is opgenomen in het jaarverslag vanaf bladzijde 177. De voorzitter geeft aan dat 
mevrouw Brinkman alleen vragen met betrekking tot de controle en de controle verklaring bij de 
jaarrekening kan beantwoorden. 
 
Mevrouw Brinkman vervangt collega Bram Verhoeven die als externe accountant verantwoordelijk is 
voor de controle van de jaarrekening van Lucas Bols N.V.  
 
Mevrouw Brinkman licht de belangrijkste punten van de controle van de 22/23 jaarrekening toe. 
 
“De jaarrekeningcontrole is uitgevoerd met een materialiteit van € 1 miljoen, 1% van de totale omzet. 
De controle is uitgevoerd voor Lucas Bols Amsterdam en Lucas Bols USA. Er zijn instructies uitgestuurd 
naar PwC Frankrijk voor de volledige controle van de entiteit Passoa, gevestigd in Frankrijk, en naar 
accountants van Maxxium voor de volledige controle van de joint venture Maxxium. Tevens is de 
verkoop van de Avandis joint venture gecontroleerd. In de controle zijn twee kernpunten 
geïdentificeerd: de waardering van de immateriële vaste activa en de verkoop van Avandis. Beide 
waren significant voor de jaarrekening en in de controle.  
 



 

 5 

Voor wat betreft de waardering van de immateriële vaste activa, heeft Lucas Bols € 285 miljoen 
immateriële vaste activa op de balans verantwoord per balansdatum, dit betreft voornamelijk de 
merken en goodwill. Deze activa worden niet geamortiseerd, maar tenminste jaarlijks wordt een test 
uitgevoerd of er sprake is van een bijzondere waardevermindering. Op basis van deze test heeft 
management een bijzondere waardevermindering verantwoord van € 24,1 miljoen op de Dutch 
Brands. Hierop is ook door PwC gefocust aangezien aan deze test significante schattingen ten 
grondslag liggen en het bedrag is significant voor de jaarrekening. In de jaarrekeningcontrole zijn onder 
andere de aannames in het model geëvalueerd, zoals de oneindige groeivoet en het budget. Bij deze 
werkzaamheden is gebruik gemaakt van waarderingsspecialisten. Verder is de juistheid van het 
waarderingsmodel vastgesteld en de onderliggende data aangesloten op het meerjarenplan en 
budget. De bijzondere waardevermindering is gecontroleerd en de sensitiviteit van het model en de 
toelichting in de jaarrekening beoordeeld. De schattingen en oordelen van management zijn 
voldoende onderbouwd met onderliggend bewijs.  
Voor wat betreft de verkoop van joint venture Avandis, heeft Lucas Bols haar 50% belang in Avandis 
verkocht aan Refresco, hetgeen resulteerde in een boekverlies van € 3,9 miljoen. Als onderdeel van de 
transactie is Lucas Bols een meerjarige productieovereenkomst aangegaan met Refresco. De nieuwe 
productieovereenkomst in combinatie met het verantwoordde boekverlies resulteert in de vraag of in 
het verantwoorde boekverlies reeds een compensatie is opgenomen voor de nieuwe 
productieovereenkomst. In de controle is daarom een vergelijking gemaakt met soortgelijke 
productieovereenkomsten. Op basis van onze werkzaamheden zijn geen materiële verschillen 
geconstateerd en is vastgesteld dat de aannames van management voldoende zijn onderbouwd. PwC 
is akkoord met de verantwoording van deze transactie.   
  
PwC heeft zich daarnaast gericht op twee specifieke frauderisico’s: 

- Risico met betrekking tot het doorbreken van interne beheersingsmaatregelen door 

management; en 

- Risico dat omzet te hoog is verantwoord gezien de focus op omzet groei 

In de jaarrekeningcontrole is specifieke aandacht besteed aan toegangsrechten en functiescheiding in 
de belangrijkste processen. Er is een gegevensgerichte controle uitgevoerd en er is gebruik gemaakt 
van data-analyse voor het testen van manuele journaalposten. Voor de werkzaamheden op de omzet 
zijn testen uitgevoerd op basis van een steekproef waarbij aansluiting is gemaakt op onderliggende 
contracten, vervoersbewijzen en bankafschriften. Op basis van de werkzaamheden zijn geen indicaties 
van fraude geïdentificeerd met betrekking tot verantwoorde omzet noch ten aanzien van het 
doorbreken van interne beheersingsmaatregelen door management. 
 
In het kader van de continuïteitsveronderstelling hebben wij management’s continuïteitsanalyse 
geëvalueerd, hierbij is onder andere de kasstroomprognose geanalyseerd en vastgesteld of de 
benodigde financiering is veiliggesteld inclusief naleving van de bank convenanten. PwC is van oordeel 
dat management de continuïteitsveronderstelling juist heeft gehanteerd. De overige informatie die is 
opgenomen in het verslag van directie en het bezoldigingsverslag is consistent met de jaarrekening en 
bevat geen materiële onjuistheden. Daarnaast bevestigt PwC de overige informatie alle informatie 
bevat die vereist is volgens wet- en regelgeving.”  
 
De voorzitter geeft vervolgens de vergadering de gelegenheid tot het stellen van vragen.  
 
De heer Spanjer vraagt welke landen PwC daadwerkelijk heeft bezocht. Mevrouw Brinkman geeft het 
woord aan mevrouw Linda Langemeijer van PwC die bevestigt dat onder andere de voorraad in de 
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Verenigde Staten fysiek is gecontroleerd. Het merendeel van de resterende controle is vanuit 
Amsterdam uitgevoerd.  
 
De heer Spanjer vraagt hoe er gekeken naar Rusland en of bij de distributeur in Polen vreemde zaken 
zijn geconstateerd. Mevrouw Brinkman legt uit dat PwC naar frauderisico’s en toegangsrechten kijkt. 
De heer Van Doorne benadrukt vervolgens dat Lucas Bols geen eigen onderneming heeft in Rusland 
en dat de export naar Rusland direct na het uitbreken van de oorlog in Oekraïne is stopgezet. 
 
De heer Rienks vraagt of het waarderingsmodel, gezien de gedane afboekingen, door de nieuwe 
accountant is bijgesteld, en of die bijstelling heeft geleid tot een hogere afboeking dan als het model 
van voorgaande jaren gehanteerd zou zijn. Tevens vraagt de heer Rienks voor welke waarde de merken 
nu nog op de balans staan voor de “Dutch Brands”. De voorzitter geeft het woord aan de heer Cocx. 
De heer Cocx geeft aan dat er geen enkele aanpassing aan het model is geweest als gevolg van het 
aantreden van de nieuwe accountant. Een aantal andere zaken is wel veranderd: zo is de discontovoet 
bijvoorbeeld van 6,8% vorig jaar toegenomen naar 8,6% dit jaar als gevolg van macro-economische 
ontwikkelingen. Dat heeft voor alle toekomstige jaren een flinke impact op de waardering. Ten tweede 
was voorgaande jaren de impact van het Preventieakkoord in Nederland dat in juli 2021 
geïmplementeerd is nog onzeker. We hebben moeten constateren dat dit akkoord het op middellange 
termijn, en in combinatie met toegenomen inkoopprijzen, lastiger maakt voor Lucas Bols om te 
concurreren met private labels. Dit laatste punt staat in de jaarrekening toegelicht. Onder andere deze 
twee factoren hebben ertoe geleid dat op dit moment nog ruim € 17 miljoen op de balans staat voor 
de “Dutch Brands”. 
 
De heer Stevense (Stichting Rechtsbescherming Beleggers) heeft nog een vraag over de jaarrekening. 
De vraag luidt of er indirect aan Rusland geleverd wordt. De heer Van Doorne antwoordt dat Lucas 
Bols geen zaken doet met Rusland. Op de doorverkoop van onze producten heeft Lucas Bols beperkt 
tot geen invloed. 
 
De voorzitter brengt vervolgens het voorstel tot vaststellen van de jaarrekening 22/23 in stemming. 
De voorzitter constateert dat het agendapunt met algemene stemmen is aangenomen met 7.271.892 
stemmen voor het voorstel, 265 onthoudingen en 600 tegenstemmen. 
  
3.c  Dividendbeleid 
 
Met instemming van de Raad van Commissarissen, stelt de Raad van Bestuur voor het boekjaar 22/23 
een slotdividend voor van € 0,13 per aandeel in contanten. Na uitkering van het interim-dividend van 
€ 0,21 in november 2022, bedraagt het totale dividend voor het boekjaar 22/23 € 0,34.  
 
De voorzitter geeft vervolgens de vergadering de gelegenheid tot het stellen van vragen.  
 
De heer Stevense (Stichting Rechtsbescherming Beleggers) stelt voor, na een paar dividendloze jaren 
en een lage koers-winstverhouding, het dividendbeleid te wijzigen en stelt voor bij minder cash meer 
stockdividend uit te keren.  
 
De voorzitter bewondert de volhardendheid van de heer Stevense en geeft aan dat zoals reeds eerder 
gemeld de onderneming hier een aantal jaar geleden uitgebreid naar heeft gekeken en verslag over 
heeft uitgebracht. Het uitkeren van stockdividend is een administratief complex proces. Het heeft geen 
fiscale voordelen voor de aandeelhouders en er is een risico dat als alleen de grote aandeelhouders 
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daarop inschrijven en de kleinere aandeelhouders dat niet doen de liquiditeit uiteindelijk minder 
wordt. De huidige balans structuur van de onderneming is dusdanig dat er een mooi dividend 
uitgekeerd kan worden, dus ook dit jaar is er niet overwogen om een stockdividend uit te keren.  
 
Nick van der Hoeven, constateert dat er al interim-dividend is uitgekeerd en vraagt wat de reden is om 
nu een slot dividend uit te keren terwijl Lucas Bols ook nog een significante schuld heeft. Waarom is 
niet de keuze gemaakt om de schuld wat verder te verlagen ondanks dat de onderneming voldoet aan 
de bankconvenanten. De voorzitter geeft het woord aan de heer Cocx, die aangeeft dat er altijd een 
balans wordt gezocht tussen dividend uitkeren, schuld aflossen en investeren in bestaande of nieuwe 
merken. De schuld is de afgelopen jaren al fors teruggebracht, waardoor de onderneming momenteel 
een leverage van rond de drie heeft. Daarnaast is er cash gegenereerd uit de verkoop van Avandis wat 
mede heeft geleid tot de keuze een slotdividend voor te stellen. 

Het voorstel tot vaststellen van het slotdividend van € 0,13 over het boekjaar 22/23 wordt in stemming 
gebracht. De voorzitter constateert dat het agendapunt met algemene stemmen is aangenomen, met 
7.271.711 stemmen voor het voorstel, 465 onthoudingen en 581 tegenstemmen. 
 
4.a  Decharge van de leden van de Raad van Bestuur over het boekjaar 22/23 
 
Het voorstel om decharge te verlenen aan de leden van de Raad van Bestuur voor de handelingen in 
het afgelopen boekjaar voor zover dit uit de jaarrekening blijkt of aan de Algemene Vergadering 
bekend is gemaakt, onverminderd hetgeen in de wet is bepaald wordt in stemming gebracht.  
 
Er zijn geen vragen met betrekking tot dit agendapunt. 
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen met 7.271.576 stemmen voor het voorstel, 
358 onthoudingen en 823 tegenstemmen. 
 
4.b  Decharge van de leden van de Raad van Commissarissen over het boekjaar 22/23 
 
Het voorstel om decharge te verlenen aan de leden van de Raad van Commissarissen voor de 
handelingen in het afgelopen boekjaar voor zover dit uit de jaarrekening blijkt of aan de Algemene 
Vergadering bekend is gemaakt, onverminderd hetgeen in de wet is bepaald wordt in stemming 
gebracht.  
 
Er zijn geen vragen met betrekking tot dit agendapunt. 
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen, met 7.271.326 stemmen voor het voorstel, 
628 onthoudingen en 803 tegenstemmen. 
 
5.  Herbenoeming als lid van de Raad van Commissarissen van de heer Hooft Graafland 
 
De voorzitter geeft het woord voor dit agendapunt aan de vicevoorzitter, de heer Ralph Wisbrun. 
De heer Hooft Graafland is sinds 2019 lid en sinds 2020 voorzitter van de Raad van Commissarissen en 
is beschikbaar voor herbenoeming voor een termijn van nog eens vier jaar. Gezien zijn brede en 
uitgebreide internationale, financiële en commerciële ervaring en de kennis van de onderneming, 
heeft de Raad van Commissarissen unaniem besloten de heer Hooft Graafland voor te dragen voor 
herbenoeming. 
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De heer Wisbrun vraagt de heer Hooft Graafland om zijn motivatie om beschikbaar te zijn voor nog 
een periode van vier jaar toe te lichten. De heer Hooft Graafland laat weten naar vier dingen te kijken. 
Eén is de onderneming: Lucas Bols is een prachtige onderneming met een rijke historie. Twee is het 
management: het management is goed, open en transparant en voert de juiste strategie. Ten derde: 
het is een hele leuke en ook capabele, professionele groep commissarissen. En als laatste geeft de heer 
Hooft Graafland aan dat hij verwacht dat hij met zijn uitgebreide ervaring, bij Heineken en ook bij een 
aantal andere ondernemingen, nog steeds waarde kan toevoegen.  
 
De zaal applaudisseert alvorens de heer Wisbrun het voorstel tot herbenoeming van de heer Hooft 
Graafland als lid van de Raad van Commissarissen in stemming brengt.  
 
Er zijn geen vragen met betrekking tot dit agendapunt. 
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen, met 7.271.809 stemmen voor het voorstel, 
356 onthoudingen en 592 tegenstemmen, waarop de heer Wisbrun de heer Hooft Graafland feliciteert 
met zijn herbenoeming.  
 
6.a  Aanwijzing van de Raad van Bestuur als het orgaan gemachtigd tot de uitgifte van aandelen 

en/of het verlenen van rechten tot het nemen van aandelen  
 
Na de introductie van dit onderwerp geeft de voorzitter gelegenheid tot het stellen van vragen. 
Er zijn geen vragen met betrekking tot dit agendapunt. 
 
Het volgende voorstel wordt in stemming gebracht: de Raad van Bestuur de bevoegdheid te 
verstrekken voor een termijn van 18 maanden ingaande op de datum van deze vergadering, dat wil 
zeggen tot en met 7 januari 2025, om, onderworpen aan de goedkeuring van de Raad van 
Commissarissen en onder voorbehoud van het recht van de Algemene Vergadering van 
Aandeelhouders om de machtiging in te trekken, aandelen uit te geven en/of rechten tot het nemen 
van aandelen te verlenen, tot een maximum van 10% van het totale aantal geplaatste aandelen op 7 
juli 2023 en tot een aanvullende 10% van het totale aantal geplaatste aandelen per 7 juli 2023, als de 
uitgifte plaatsvindt in het kader van een fusie, acquisitie of strategische alliantie.  
De voorzitter constateert dat het agendapunt is aangenomen met 6.220.113 stemmen voor, 265 
onthoudingen en 1.052.379 stemmen tegen.  
 
6.b  Aanwijzing van de Raad van Bestuur als het orgaan gemachtigd tot beperking of uitsluiting 

van het voorkeursrecht bij de uitgifte van aandelen en/of het verlenen van rechten tot het 
nemen van aandelen 

 
Er zijn geen vragen met betrekking tot dit agendapunt en het volgende voorstel wordt in stemming 
gebracht: de Raad van Bestuur de bevoegdheid te verstrekken voor een termijn van 18 maanden 
ingaande op de datum van deze vergadering, dat wil zeggen tot en met 7 januari 2025, om, 
onderworpen aan de goedkeuring van de Raad van Commissarissen en onder voorbehoud van het 
recht van de Algemene Vergadering van Aandeelhouders om de machtiging in te trekken, 
voorkeursrechten van aandeelhouders te beperken en/of uit te sluiten met betrekking tot de uitgifte 
van aandelen en/of het verlenen van rechten tot het nemen van aandelen volgens de onder 
agendapunt 6(a) toegekende machtiging, waarna de door de Algemene Vergadering van 
Aandeelhouders in 2022 afgegeven machtiging komt te vervallen. 
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De voorzitter constateert dat het agendapunt is aangenomen met 6.219.292 stemmen voor, 1.265 
onthoudingen en 1.052.200 stemmen tegen.  
 
7.  Machtiging van de Raad van Bestuur tot het terugkopen van aandelen 
 
Aan de vergadering wordt voorgesteld de Raad van Bestuur voor een periode van achttien maanden 
vanaf de datum van de algemene vergadering, dat wil zeggen tot en met 7 januari 2025, te machtigen 
om, met goedkeuring van de Raad van Commissarissen, aandelen in het kapitaal van de vennootschap 
te verwerven.  
 
Er zijn geen vragen met betrekking tot dit agendapunt. 
 
Het voorstel wordt in stemming gebracht. De voorzitter constateert dat het agendapunt met algemene 
stemmen is aangenomen, met 7.271.611 stemmen voor het voorstel, 515 onthoudingen en 631 
tegenstemmen. 
 
8.  Rondvraag 
 
De heer Rienks vraag wat de mogelijkheden van de onderneming zijn op het gebied van 
biologische/ecologische producten. De voorzitter geeft het woord aan de heer Van Doorne. De heer 
Van Doorne licht toe aan dat er vele mogelijkheden zijn om op product gebied waarde toe te voegen. 
Voor de onderneming is verantwoorde alcoholconsumptie het belangrijkste thema. De aankoop van 
Fluère en de promotie van cocktails met minder alcohol zijn voor de onderneming belangrijke factoren. 
Een ander voorbeeld is productontwikkeling, zoals bijvoorbeeld de productie van likeuren met natural 
botanicals. De heer Cocx vult aan dat het laatste jaar met bijzonder veel passie is gewerkt aan de ESG 
strategie. Ook hier ligt de nadruk onder andere op gezondheid in de vorm van verantwoord 
consumptie, waaronder bijvoorbeeld ook de hoeveelheid suiker in cocktails en het gebruik van 
‘additives’. Tequila Partida wint in de VS veel awards omdat het een ‘additive free’ tequila is, vrij van 
toevoegingen. Tequila Partida is één van de weinige tequila’s die dit kunnen aantonen, wat leidt tot 
het winnen van die awards en daarmee de premiumisering van het merk. Teven is CO2-reductie een 
belangrijk aandachtspunt. Bijvoorbeeld door het consolideren van containers, meer producten in 
dezelfde container, bespaart de onderneming niet alleen kosten maar draagt het ook bij aan een beter 
milieu. De heer Cocx benadrukt dat dit een belangrijk onderwerp voor de onderneming is. 

De heer Stevense (Stichting Rechtsbescherming Beleggers) vraagt naar certificering op agrarische 
producten. De heer Van Doorne geeft aan dat er een brede selectie van leveranciers is die moeten 
voldoen aan bepaalde kwaliteitseisen. De onderneming voert zelf ook kwaliteitscontroles uit en is 
dagelijks op landniveau bezig wat wel of wat niet toegestaan is op het gebied van ingrediënten. 
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9.  Sluiting 
 
De voorzitter dankt alle deelnemers voor hun aanwezigheid en bijdrage aan de vergadering en nodigt 
iedereen uit voor een cocktail.  
 
 
 
 
 
 
______________________      ___________________ 
De heer D.R. Hooft Graafland     Mevrouw C. Caris 
Voorzitter       Adjunct-Secretaris  


